



## **Bestyrelsesmøde REE Golfklub 8-05-2023 kl. 17:00 i klubhuset.**

**Tilstede:** Kjeld Birch, Jørgen Nordentoft, Jan Stampe, Nils Rohde, Henrik Hansen og Erland Kongsdal Pedersen.

**Afbud:** Winie Hillemann.

**Gæst:** Mette Schjønning.

**Referent:** Erland Kongsdal Pedersen

### **REFERAT:**

#### **1. Generel info v/ Formanden**

Banen står godt. Spande med jord er opsat på flere teesteder. Den midlertidige lokalregel om lejeforbedring slutter i dag.

EKP påpegede at river bliver placeret forkert og kommer med forslag til at få rettet op på det.

#### **2. Referat fra sidste møde.**

Der vil ske nye tiltag i forbindelse med rengøring på herretoiletet.

Møde i markedsføringsudvalget er ikke afholdt som aftalt. Peter Strøhemann er udtrådt af udvalget og vi vil efterlyse nye i udvalget, gerne med erfaring i markedsføring.

Vi afventer stadig svar fra Norlys på el-ladere og afventer også svar fra kommunen på nye måtter.

Junior- & Ungdomsudvalget søger Musik i Lejet om økonomisk støtte.

Ledige tider er åbnet op igen mandag morgen.

Ingen øvrige kommentarer til referatet.

#### **3. Status økonomi.**

JN gennemgik årets regnskab indtil dato.

Vi er fortsat lidt bagud med greenfee indtægter og medlemskontingenter.

Færre deltagere i Kvinder & Golf end sidste år. Simulator er gået lidt i stå. Vi har en sund økonomi og alt er under kontrol.

#### **4. Markedsføring og kommunikation.**

Facebook annonce for Prøvedlemmer resten af maj iværksættes. EKP.

Netavisen Gribskov har bragt historien om Ungdomsholdets præstationer i Danmarksturneringen.

Vi afventer den samme historie i Ugeposten.

REE GOLF Open annonce i Golfavisen. Omtale i Golfbladet.

Nyhedsbrev udsendes gerne på fredag.

Forslag om sponsorkatalog. Gode ideer er velkommen. JS.

#### **5. Administration og sekretariat:**

Ib Larsen stopper som vicevært 16/5 og den nye vicevært har opstart 22/5. Instruktion er i gang.

Vi er p.t. 736 medlemmer.

Vi havde supportbesøg fra Probox til opsætning af buggy nøgler. Nye tekster til infoskærmen som PDF til MS.

WH har foreslået nyt logo og skrifttyper. NR/WH aftaler indbyrdes og bringer det op på næste møde.

#### **6. Orientering fra/om udvalg.**

Kun få tilmeldte til Åbent Hus. Statusmøde i juni vedr. rekrutteringsindsatsen KB/WH/NR/EKP.

NR omtalte diverse kommende turneringer. Seniorklubben kan fejre jubilæum på mandag og Møllepigerne fejrer deres jubilæum 16/5. Klubben donerer logobolde, også til Møllesvendene.

Team Rynkeby afholder turnering på fredag. NR hjælper dem og frigiver tider om nødvendigt.

Vores Ungdomshold tilbydes at deltage i REE GOLF Open. Stadig få ledige pladser. EKP iværksætter en Facebook annonce. Flere hjælpere er ønskværdigt og efterlyses i Nyhedsbrevet.

JS/MS arbejder på et sponsorarrangement i efteråret.

HH omtalte træninger for junior- og ungdomsholdet.

#### **7. Årshjul.**

Ingen bemærkninger.

#### **8. Eventuelt.**

JN foreslog ændring af lukketid i klubhuset af hensyn til selvbetjening af buggynøgler.

Trampedach udstiller i Cafeen.

Ny placering af præmieskabet blev diskuteret.

MS laver aftale med Cafeen om statusmøde.

HH foreslog at gøre terrassen mere indbydende og med klipning af hækken. MS/JN kontakter Ole.

Vi er tilmeldt Sjøv sommergolf. P.t. ingen yderligere planer om hvervning af nye medlemmer.

HH foreslog at nye juniorer skulle have HCP på 53,9 for at juniorerne så har adgang til distriktsturneringer.

Ingen indvendinger imod dette.

**Næste bestyrelsesmøde mandag d. 12. juni 2023 kl. 17:00.**